
Bijlage 1:  
 
Top 5 adviezen VN-verdrag Handicap van 24 maart 2020 met reflectie van 20 september 2023 
 
1. Toegankelijkheid winkels/horeca binnenstad 
Advies: Organiseer een bijeenkomst met winkeliers- en horecavereniging(en) binnenstad over 
wat ingezet kan worden om winkels/horeca toegankelijk te maken voor rolstoelers, rollators, 
schootmobiels. De ervaringsdeskundigen van het GIPS-team willen hier graag aan 
meewerken. Ook de ervaringen van de studenten kunnen hierbij betrokken worden. 
N.B. Uit een krantenartikel blijkt dat drie partners in de binnenstad, de gemeente, Platform 
Ondernemers Binnenstad Dordrecht (POBD) en Dordrecht Marketing, voor effectieve 
samenwerking gaan. Benut deze partners. 
Voor zover wij kunnen zien is er op dit punt door de gemeente geen initiatief genomen. Wel hebben 
wij in 2022 een Schouw georganiseerd bij de winkels en drie pluimen uitgedeeld. 
 
2. Stoep op- en afgangen gebied Grote Kerkbuurt – Groenmarkt-Wijnstraat 
We adviseren Gemeentewerken te vragen de scherpe op-/afgangen van de stoepen in dit 
gebied aan te passen. De ervaringsdeskundigen van het GIPS-team willen hierbij adviseren. 
Van dit aanbod is door de gemeente geen gebruik gemaakt. In 2021 hebben we een Schouw 
georganiseerd middels twee routes naar het centrum waaraan verschillende raadsleden hebben 
meegedaan. Op dit punt komen we in voorafgaand advies nader terug. 
 
3. Bewustwording en beeldvorming 
De bewustwording en beeldvorming over mensen met een handicap laat te wensen over. We 
stellen voor te beginnen met voorlichting/bewustwording binnen de gemeente zelf. De leden 
van het GIPS-team willen deze voorlichting geven (zie bijgaande flyer). 
Van dit aanbod is tot op heden geen gebruik gemaakt. Dit advies blijft onverkort gehandhaafd. 
 
4. Openbaar vervoer Dordrecht 
Het verlenen van assistentie bij het in- en uitstappen bij de Qbuzz is weliswaar goed geregeld, 
maar het hangt af van de welwillendheid van de chauffeur of je wel geholpen wordt. Dat is 
onze eigen ervaring en ook de ervaring van de studenten1. Zo kunnen inwoners in een rolstoel 
niet zelfstandig reizen, je weet immers niet van tevoren of de chauffeur bereid is je te helpen. 
We adviseren in een overleg met Qbuzz onze ervaringen te bespreken en hen te wijzen op 
hun verplichting. 
Daarnaast adviseren we de in-/uitstapdeur zichtbaar te maken met een vignet. 
Dit probleem is er nog op alle fronten. Hier gaan we in voorafgaand advies nader in. 
 
5. Toegankelijkheid nieuw Stadskantoor (Huis van de Stad en Regio) 
Advies: Test met belangengroepen de toegankelijkheid van dit nieuw te bouwen 
Stadskantoor 
In 2022 en 2023 hebben wij twee keer input mogen geven en in één overleg zijn we bijgepraat. Ook 
op dit punt gaan we nader in voorafgaand advies 
 
 


